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Emne: Spørsmål til ordfører
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Viser til sak under, kopiert inn fra møteprotokoll
 
I den siste tida er det blitt og blir felt en del tre  i sentrale strøk. Bl.a. på den gamle meieritomta. Dette er meg
bekjent ikke vært orientert om i kommunestyret, til tross for vedtak under.
 
Ørland SV ønsker derfor å spørre ordføreren om denne protokolltilførselen ikke gjelder lenger, eller hvordan vi
skal tolke den.
I gamle Ørland kommune er det, spesielt i sentrum og omegn et tverrpolitisk ønske om å bevare de få «store»
treene vi har her. De blir stadig færre, ettersom byen fortettes. Ørland SV ønsker ikke å ta bort slike grønne lunger
i sentrum, disse er viktig, for både trivsel og miljø.
Vi ser med skrekk og gru hvordan det har blitt i Brekstadbukta fra Fergeleiet og til Bruholmen. Et grått
industriområde med betong og asfalt.
Vi trenger alle grøntområder vi har, det kan bli fint, men da må vi slutte å hogge ned gamle friske trær.
 
Øyvind Næss
Ørland SV
 
 
Møteprotokoll Utvalg: Kommunestyret ‐ Ørland kommune Møtested: Yrjar, Ørland rådhus Dato: 23.05.2019 Tid:
13:00 – 15:30
 
Merknader: Innkalling godkjent. Saksliste godkjent, med følgende protokolltilførsel: Marit Sletten (H) la frem
følgene protokolltilførsel/uttalelse på vegne av et samlet kommunestyre:
 
o Kommunestyret ber om at i alle saker hvor det blir behov for å fjerne gamle trær i «sentrale» strøk, kommer
dette som en orientering i kommunestyret, før fjerning iverksettes
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